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Ulvilan elinkeinotiimi 1/2024 

 

Aika Tiistai 30. tammikuuta 2023 klo 15:00 – 17:00 

   

Paikka Cafe Hellman, Friitalatalo, Friitalantie 11 

 

Läsnä Mikko Löfbacka, puheenjohtaja 

 Juha Virola 

Heikki Kaplas 

 Nina Aalto 

 Mikko Lindholm 

 Krista-Carola Mäkinen 

 Mikko Ruohola 

 Joona Mannonen 

 Essi Vanha-Viitakoski, sihteeri 

 

 Kari Varis, vierailija 

 

Tiina Ahonen, varajäsen 

 Jarkko Viljanen, varajäsen 

 Teemu Björninen, varajäsen 

 Arttu Mäkeläinen, varajäsen 

 

Asialista 

 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15:00. 

 

2. Esityslistan hyväksyminen ja osanottajien kirjaaminen  

Esityslistan järjestystä muutettiin vierailijan vuoksi, muutoin ei tullut muutoksia. Läsnäolleet 

henkilöt kirjattiin. 

 

3. Varapuheenjohtajan valinta 

Elinkeinotiimin varapuheenjohtajaksi valittiin Mikko Lindholm. 

 

4. Edellisen kokouksen muistion hyväksyminen 

Käytiin läpi edellisen kokouksen pöytäkirja ja hyväksyttiin se yksimielisesti. 

 

5. Ajankohtaiskatsaukset:  

a) Ulvilan yrittäjät 

Yrittäjät antoivat kiitosta siitä, että matkailu näkyy kaupungin 

toimintasuunnitelmassa. 

Keskusteltiin elinvoimaohjelmasta, ja todettiin että sen on määrä valmistua 

ensimmäisen kvartaalin aikana. 

Iloittiin siitä, että Ulvilan yrittäjät ovat jo viidettä kertaa finaalissa vuoden 

yrittäjäyhdistyksen kilpailussa. Pohdittiin mahdollisuutta yrittäjäpatsaaseen, 

mikäli voitto tulee Ulvilaan. 

 

25.5. on Runvila -juoksutapahtuma Kaskelotin ympäristössä ja iltatapahtuma 

Automaatioareenalla. Keskusteltiin kaupungin osallistumisesta tapahtumaan 



   
  www.prizz.fi 
    
 
                                                 

ja todettiin, että tarvitaan yhteinen palaveri tästä asiasta. Avustushakemus 

kaupungille on kohta valmis lähetettäväksi. 

Järjestelyt ovat hyvässä vauhdissa: juomapisteet yhdistys hoitaa itse, 

ruokakojut tulevat ravintolayrityksiltä. 

Keskusteltiin myyntiluvista: Kannattaako aluemyyntilupa hakea kaupungin 

toimesta ja anniskelulupa Yrittäjien toimesta? Tämäkin asia sovitaan 

erillisessä palaverissa. Lisäksi ELYltä tarvitaan pääteiden yli meneviin 

mainoksiin luvat. 

 

12.3. klo 14.30 Jyväskylän Yrittäjät tulevat Ulvilan Yrittäjien vieraiksi. 

 

Leineperin Ruukkiin ehdotettiin pikatien varteen kylttiä. Pohdittiin, mikä olisi 

sopiva paikka. 

 

 

b) Ulvilan kaupunki 

 

Kerrottiin, että teollisuus- ja teknologiayritysten kanssa on kesäinssikampanja 

alkamassa. 

Pirunkynnen teollisuusalueelle on tekeillä vihreän siirtymän selvitys Prizztechin 

koordinoimana. Kaupunginjohtaja esitteli asiaa ja siitä käytiin keskustelua.  

Väestönkehitystilastot näyttävät haastavilta, eikä suuretkaan teollisuushankkeet 

välttämättä käännä suuntaa positiiviseksi. 

Pienemmän aurinkohankkeen kaavaluonnos on pian valmistumassa. 

 

Kaskelottia puhdistetaan legioonalaisbakteerista. Vanhat 90:n asteen mutkat 

putkistoissa ovat hankalasti puhdistettavia.  

 

Kesätyöllistämisen tuki on kaupunginhallituksen päätöslistalla ensi viikolla. Tuki on 

400e / yritys ja se riittää noin sadalle nuorelle, joiden työllistämiseen tukea ei 

aiemmin ole myönnetty. Tuki on voimassa toukokuun alusta elokuun loppuun. 

 

Kesäyrittäjyyspakettia on kyselty Prizztechiltä, asia on selvityksessä ja mahdollista 

toteuttaa aikaisintaan vuonna 2025.  

 

Hankintainfoja tulossa kaksi kappaletta: Porin ja Ulvilan yhteinen 8.2. ja Ulvilan 

kaupungin oma info 13.2. 

 

Osallistava budjetointi on jälleen tulossa, ja tarjolla on 10 000 euroa. Tätä 

markkinoidaan sosiaalisessa mediassa.  

 

Rakennustarkastajan pesti on täytetty, ja palkattu henkilö on Mikko Lönnberg. 

 

Yrittäjien kokouksiin voi tarpeen tullen osallistua Mikko Löfbacka ja varalla on 

Heikki Kaplas. 

 

6. Tulevat tapahtumat Ulvilassa 

Hankintainfo 13.2. 

Ystävänpäivän aamukahvit 14.2. 

Runvila 25.5. 

 

7.  Vierailijan puheenvuoro: Satakunnan yrittäjien järjestöpäällikkö Kari Varis. 

Kuntabarometri aukeaa pian ja siitä tulee muistuttaa yrittäjiä monessa kanavassa. Keskusteltiin 

barometrin edellisistä tuloksista. 

 

8.  Muut asiat 

Keskusteltiin alakoulun valinnaisaineista ja kielenopetuksesta etäopetuksena.  
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9. Seuraavat kokoukset 

Seuraavien kokousten ajankohdiksi valittiin seuraavat päivämäärät: 

27.2., 2.4. ja 20.5. 

 

10. Prizztechin vuoden -23 raportointi ja Prizztechin esittely uusille jäsenille 

Essi Vanha-Viitakoski esitteli lyhyesti Prizztechin toimintaa Ulvilassa viime vuoden osalta. 

 

11. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja joutui poistumaan aiemmin, ja varapuheenjohtaja päätti kokouksen 17:03. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jakelu Ulvilan elinkeinotiimin jäsenet ja Ulvilan kaupunki 

 


